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Abstract (en)
The boot sole consists of a front section (2) and a rear section (3) which covers at least the underside of the heel. The rear section is rigid, having
a module of elasticity of 260 MPa to 200 GPa, and extends forwards as far as the metatarsal-phalangeal joint zone (5). The front and rear sections
of the sole overlap where they join over a length (L) in or to the rear of the metatarsal-phalangeal joint zone. The front section has a connector for
attaching to a ski and its lengthwise median axis lies at an angle to that of the rear section, while the latter can be made in one piece with a heel
stiffener on the upper.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une semelle (1) notamment pour une chaussure (9) destinée à des sports exigeant un déroulement du pied ou
à des sports de glisse. La semelle (1), notamment une semelle externe, est constituée par une partie avant (2) et une partie arrière (3). La partie
arrière (3) couvre au moins la base de la zone (4) du talon et est rigide et substantiellement non flexible. De préférence, la partie arrière (3) s'étend
substantiellement jusqu'à la zone (5) de flexion dite métatarso-phalangienne. La présente invention concerne également un procédé de fabrication
d'une semelle (1) et notamment d'une semelle (1) telle que décrite ci-dessus. Elle concerne en outre une chaussure (9) qui comporte une semelle
(1) telle que décrite ci-dessus. <IMAGE>
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